

قتل فلسطيني وأصيب 10 آخرون، الخميس، في انفجار وقع بمبني في سوق شعبي قديم وسط مدينة غزة ولم تنتبه أسبابه، بحسب وزارة الداخلية في غزة.

وأعلن المتحدث باسم الوزارة إيهاد البزم في بيان مقتل شخص وإصابة 10 أشخاص في الانفجار في "سوق الزاوية" بمدينة غزة.

ولم تعرف أسباب الانفجار الذي وقع في بناية مكونة من طوابق عده، بحسب البزم الذي أشار إلى أن "فرقة هندسة المتفجرات في الشرطة بدأت تحقيقاً لمعرفة أسباب الحادثة

أدى الانفجار إلى انهيار أجزاء كبيرة من المنزل وإلحاق أضرار واسعة في المنازل والمحال التجارية المجاورة، بحسب شهود عيان ومصور يـ "فرانس برس".

وقال شاهد يدعى محمد الطبطبائي للوكالة: "استيقظت على صوت الانفجار. خرجت إلى الشارع وجدت الناس يركضون. الدخان كان يملأ المكان وال محلات مدمرة، الانفجارات تتكرر في غزة حتى في العيد."

والعام الماضي، لقي 25 فلسطينياً على الأقل مصرعهم وأصيب عشرات بجروح إثر حريق شب في سوق شعبي في مخيم النصيرات في وسط قطاع غزة سببه تسرب للغاز

A Palestinian was killed and 10 injured Thursday in an explosion at an old popular market in downtown Gaza that, according to the Gaza Ministry of the Interior, is unclear.

In a statement, Ministry spokesman Iyad Al-Bosom announced that one person had been killed and 10 injured in the explosion at the "Gaza City Corner Market."

The causes of the explosion in a multi-storey building were not known, according to the buzzer, who noted that "the explosives engineering team of the police began an investigation into the causes of the incident."

The explosion caused large parts of the house to collapse and extensive damage to nearby homes and businesses, according to eyewitnesses and French Press photographers.

A witness named Mohamed Al-Tabtebi told the agency: "I woke up to the sound of the explosion. I went out to the street and found people running. The smoke was filling the place, the shops were destroyed, the explosions were repeated in Gaza even at Eid."

Last year, at least 25 Palestinians were killed and dozens injured after a fire at a popular market in Nuseirat camp in the central Gaza Strip caused by a gas leak.

Resource: <https://www.skynewsarabia.com/middle-east/1452749-%D9%82%D8%AA%D9%8A%D9%84-%D9%8810-%D9%85%D8%B5%D8%A7%D8%A8%D9%88%D9%86-%D8%A7%D9%86%D9%81%D8%AC%D8%A7%D8%B1-%D8%BA%D8%A7%D9%85%D8%B6-%D9%88%D8%B3%D8%B7-%D8%BA%D8%B2%D8%A9> .

Translated by: Danya Alkhaldy

Date: 22/7/2021